
珠海长隆马戏酒店
Zhuhai Chimelong Circus Hotel

住梦幻马戏 享亲子之旅
Memorable Journey in the Fantasy Themed Hotel-Best Choice for Family Vacation
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珠海渔女
Statue of Fisher Girl
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珠海市博物馆
Zhuhai Museum

2

圆明新园
The New Yuan Ming Palace

3

九洲港码头
Jiuzhou Port

4

水湾酒吧街
Shuiwan Bar Street

5

广珠城轨珠海站
Zhuhai Railway Station

6

拱北口岸
Gongbei Port

7

华发新天地
Huafa New Land

8

湾仔海鲜街
Wanzai Seafood Street

9

横琴口岸
Hengqin Port

10

珠海金湾机场
Zhuhai Airport
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专用贵宾通道1分钟直达国际马戏城
VIP gateway with one minute walk to International Circus City

步行5分钟至海洋王国
5 minutes’ walk to Ocean Kingdom

5分钟车程即可抵达横琴口岸，直通澳门
Only 5 minutes’ ride to the Hengqin Customs, which you 

can directly accross the border to Macau 

前往九州港仅需45分钟车程，水上航线往返香港珠海两地
With only 45 minutes’ ride to the Jiuzhou Port, guests can travel to and from 

Hong Kong and Zhuhai by ship

50分钟车程快速前往珠海机场，2小时车程内可达广州、深圳机场
50 minutes’ ride to Zhuhai Airport and within 2-hour’s ride to 

Guangzhou and Shenzhen Airport







珠海长隆马戏酒店位于珠海长隆国际海洋度假区内的中心位置，是一家具有马戏亲子

特色的主题酒店。地理位置优越，步行1分钟即可直达国际马戏城。

酒店以典型的欧洲小镇为蓝本，色彩斑斓的建筑单体和造型独特的钟塔，让人仿佛置

身 于 充 满 异 国 风 情 的 欧 洲 小 镇 。 7 0 0 间 马 戏 元 素 亲 子 客 房 ， 营 造 童 话 缤 纷 世 界 ； 7 大

特色主题餐厅，汇聚各地琳琅美食；水岸式休闲环境，映衬园区璀璨烟火。令阁下在

尽享饕餮盛宴之时，等清风徐来，看夜色撩人。

与此同时，酒店健身房设备完善、丰富多彩的亲子活动以及趣味十足的休闲设施，也

会给您的珠海长隆之旅带来奇妙体验。

Located on the center of the Chimelong Ocean Kingdom, Chimelong Circus Hotel is a circus themed style for family. 

Furthermore, the hotel is endowed with unique location that guests can enjoy VIP gateway with one minute walk to 

International Circus City.

Hotel with classic European style boasts variously colored building and unique bell towers, presenting an exotic European 

atmosphere. There are 700 circus themed rooms bring out a fairy tale wonderland for family. With all kind of food from 

worldwide, the seven themed restaurants with di�erent kind of cuisine, the special build canal show you splendid 

�reworks in the resort. While enjoying the luxury meals, you can enjoy our fantastic night scenery in gentle breeze.

Meanwhile, our hotel gym center is well equipped with worldclass facilities and with various family activities will bring 

you a remarkable experience in the Chimelong Ocean Kingdom.



步入大堂，一道彩虹横跨天穹。魔幻瑰丽的艺术装饰带来的强烈视觉冲击，让人如临震撼的大马戏现场。
Entering the hotel lobby, a rainbow across the sky.  The strong visual impacts, seemingly make the guests be personally on the circus scene. 



客房信息
ROOMS INFORMATION

所有价格均以人民币计算，并需加收15%服务费
All prices are in CNY and subject to 15% service charge

以上价格酒店将根据入住率的实际情况有所调整，具体价格以当天预订中心提供为准
The above prices will be amended subject to on day pickup with higher occupancy

房型
Room Types

杂技房
Fancy Room   

魔术房
Magic Room

奇趣房
Amazing Room

马戏家庭房
Circus Family Room

面积
Size

36m2

36m2

36m2

 36m2 

66m2

998

1198

1298

1398

798

998

1098

1198

698

898

998

1098

周日-周四
Sun.-Thur.

周五
Fri.

周六
Sat.

1-2F

3-8F

3F/6F
9 - 10F

5-9F

楼层
Floor



杂技房
FANCY ROOM
36㎡



魔术房
MAGIC ROOM
36㎡



奇趣房
AMAZING ROOM
36㎡



马戏家庭房
CIRCUS FAMILY ROOM

36㎡



7大特色主题餐厅，汇聚各地琳琅美食。让您在体验异域风情的氛围同时，享受美食给味蕾带来的美味冲击。
With all kind of food, the seven themed restaurants with di�erent kind of cuisine. While enjoying the exotic atmosphere, you can enjoy our luxury meals. 

餐 饮
DINING AND DRINKING



770

260

190

156

400

64

20

酒店餐饮 F&B OUTLETS

餐厅
Outlets

座位
Capacity

3层
3F

1层
1F

1层
1F

1层
1F

1层
1F

1层
1F

1层
1F

位置
Location

马戏餐厅
Circus All Day Dining

梦境成真餐厅
Fantasy Restaurant

兴隆茶餐厅
Hing Loung Tea Restaurant

川味小馆
Szechwn Flavour Restaurant

户外自助烧烤
Outdoor BBQ Bu�et

慕尼黑餐吧 
Munich Bar

童趣廊
Kids Wonderland



Seafood bu�et restaurant located on the 3rd �oor, the mag ical  
circus-themed restaurant can accommodate 700 pax and perfectly meets the 
needs of all kind of meetings and events. Your eyes won’ t take o� from the 
joker’ s interactive performances as well.

770 座位 / capacity

位于酒店三楼的海鲜自助餐厅，极具马戏元素的奇幻就餐环

境，可容纳700位客人同时用餐，是各类大中小型团队及宴会

的理想选择。更有马戏小丑的精彩互动，让您流连忘返。



以梦幻紫为主的浪漫灯光，搭配独特的马戏风格舞台，
多国魔术师汇聚在此带来魔幻表演。多种中西式美食
一应俱全，适合各类大中小型团队及宴会，让您享受
视觉与味觉碰撞的梦幻体验。
Worldwide magician masters present splendid performances on our unique 

circus stage under dreamy purple lighting With Chinese and western cui-

sine o�ered, the restaurant is a perfect choice for di�erent size of meetings 

and events. Guests could enjoy the wonderful stage performances during 

meal time.

260 座位 / capacity



190 座位 / capacity

距离海洋王国步行仅5分钟的地道港式茶餐厅，糅合港式粤菜

特色，以多样化的美食、方便快捷的服务、温馨典雅的用餐

环境，重现老香港风味
With only 5 minutes’ walk to the Ocean Kingdom, the Hing Loung Tea 
Restaurant serves varieties of traditional Hong Kong style cuisines. Served 
with combination of cantonese food with fast food services and comfortable 
seating area, the restaurant represents the �avor of old Hong Kong.



156 座位 / capacity

正宗醇浓的川菜专门店，可容纳156个餐位，装修风格以川剧

变脸为主题。运用川菜的各式煎炸烹炒手法，将传统与现代

结合，为“麻辣新人类”打造一场舌尖上的盛宴。

The Szechwan Flavor Restaurant o�ers 156 seats with Sichuan opera face 
décor. Featured all kind of Sichuan cooking with combination of old & 
new technique. The specialty restaurant provides hot and spicy food lovers a 
real feast.



64 座位 / capacity

独具异国风情的特色餐饮，搭配德式自酿啤酒，让您享受私家河

畔的休憩环境。
The distinctive and exotic food together with the German homemade beer 
will bring you perfect leisure time along our canal.



坐落于富祥河畔的酒吧街，是全园内观赏烟花的浪漫之地。伴

随悦耳动听的音乐，畅饮啤酒和烧烤的畅快，开启精彩的长隆

夜生活。

户外自助烧烤
Outdoor BBQ Bu�et 400 座位 / capacity

Located at the Bar Street beside the Fuxiang Canal, the Outdoor BBQ 
Bu�et area is the perfect place to enjoy the �reworks at night. Pop song soft 
music, chilled beer and tasty BBQ lead you to a wonderful night life in 
Chimelong.



20 座位 / capacity

配备多项儿童娱乐设施，为游玩的儿童打造专属乐园。同时提

供各式精致可爱的点心饮品，让小朋友在愉快玩耍的同时，家

长也享受闲暇的休憩时光。
With plenty of children fun playing facilities, the Kids Wonderland is an 
exclusive playground for children. You can also enjoying a variety of drinks, 
cakes and desserts during leisure time.



水岸式休闲娱乐商业街区
RIVERSIDE ENTERTAINMENT AREA

毗邻水光十色的富祥河畔，享受琳琅满目的特色美食，感受温馨浓厚的亲子氛围，
体验不一样的尊享服务，为您的珠海长隆之旅带来奇妙体验。

Along the Fuxiang Canal, di�erent kind of cuisine, warm atmosphere for family and special privilege services will bring you a remarkable experience in the Chimelong Ocean Kingdom.



其他设施 
OTHER FACILITIES

马戏礼品荟
Circus Gift Shop

马戏便利店
Circus Mini Mart

购物场所
Shopping

票务中心
Ticketing Center

自动存取款机
ATM

其他服务
Other Service



宽敞明亮的健身房位于酒店三楼，总面积达90㎡，汇集了一

系列美国力健品牌的有氧训练及力量训练设备，可让您尽情

挥洒汗水、重焕身心活力。

健身房Gym

Located on third �oor, the 90 m2 spacious Gymnasium equipped series of 
Life Fitness with weight, treadmill and other facilities, helping you for body 
building and cardio exercise. 



酒店多功能厅位于马戏酒店
一楼，拥有独立接待前厅及
可连通会议室两间，250平
方米无柱大厅可承接各类中
小型会议，中西式宴席及酒
会，是商务会务聚会首选

With a total area of 250 square meters, 
the Multi-function hall located in the 
hotel �rst �oor, has two meeting rooms 
wh ich  c an  unde r t ake  a l l  k ind s  o f  
small-to-medium sized meetings

多功能厅
Multi-function Hall

回型
Hollow Square

课堂式
Classroom

U 型
U - Shape

剧院式
Theatre



会议场地容量 MEETING ROOMS SEATING CAPACITY

12.4x20.2

12.4x10.1

12.4x10.1

120

50

50

150

50

50

150

70

70

100

40

40

40

20

20

60

30

30

4.5

4.5

4.5

250

125

125

VIP

VIP - 1

VIP - 2

场地
Venue

宴会式
Banquet

酒会式
Cocktail

剧院式
Theatre

课堂式
Classroom

U型
U-Shape

回型
Hollow

尺寸(米)
Size(m)

楼层
高度(米)
Height(m)

面积
(平方米)

Area(m2)



酒店住客十大尊享特权 TOP TEN PRIVILEGES FOR HOTEL RESIDENTS

《欢乐互动》 滑稽小丑逗趣互动·乐享缤纷礼物
  Fantastic Holiday with Funny Clowns

《两日劲玩》 海洋王国·无限欢乐自由掌控
  Two-day's Multi-entry to the Ocean Kingdom

 （需购买酒店住房含海洋王国套票）
  (Applicable for guests with Room Package booked)

《提前入园》 专用快捷通道·动感玩转海洋王国
  Priority Admission with Special Entry Gateway at Ocean Kingdom

 （需购买酒店住房含海洋王国套票）
  (Applicable for guests with Room Package booked)

《海洋特快》 半价优惠·购买“特快腕带”服务热门设施抢先游玩
  Enjoy 50% Discount on Purchase of Ocean Easy Access with Priority 
  Access to Most Popular Ocean Kingdom Attractions

《专用通道》 步行一分钟直达国际马戏城·观看精彩马戏盛宴
   VIP Gateway with One Minute Walk to International Circus City

《亲水模式》 享水世界·优惠购票
  Special Discount of Hengqin Bay Water World

《免费快巴》 免费穿梭巴士·无缝对接轻松游玩
  Free Shuttle Bus to & from Hengqin Port and Circus Hotel

《魔术学堂》 体验魔术助手·与国际魔术师零距离探秘
  Enjoy Magic Show Face to Face

《生日礼遇》 提前告知·赠送特色生日公仔
  Special Surprise for Your Birthday

《亲子活动》 优先免费·参加节日专项亲子活动
  Priority Right to Join Kids Activities for Free



长隆海洋王国为您全面整合
珍 稀 的 海 洋 动 物 及 海 鸟 世
界、更荣获由主题娱乐协会
(TEA)颁发2014年度主题公园
「杰出成就奖」，是您不可
错过的必游景点！您的海洋
王 国 之 旅 可 游 遍 8 大 主 题
区，到访珍稀动物展馆，挑
战动感游乐设施，体验5D城
堡影院和新奇的大型演艺让
您尽享海洋般的无限欢乐
Winner of the 2014 Thea Award for 
Outstanding Achievement (Theme 
Park), this world-class destination shall 
not to be missed! With the integration 
of rare mar ine lifes, Seabird Paradise, 
top  ente r t a inment  and rec rea t ion  
facilities including 5D Castle Theater 
and creative big shows, Chimelong 
Ocean Kingdom will br ing you the 
endless joy here



在这里，汇聚法国明日与未
来、摩洛哥蒙特卡罗国际马
戏节、莫斯科国际艺术节等
全球各地备受欢迎的金牌节
目，精彩绝伦的奇幻马戏日
日上演，永不落幕。超近的
距离，空前的震撼感受，让
您可以从眼前、头顶、空中
多维度的感受到精彩演绎，
切身体验国际马戏的精彩节
目
The gold medal programs from global 
popu l a r  c i rcu s  f e s t iva l  o f  F r ance, 
Morocco and Moscow come together, 
showing the never ending f abulous 
f anta sy  c i rcus  for  you Ul t ra-c lose  
d i s t ance  and unprecedented g rea t  
fee l ings  make you fu l ly  en joy the  
world-class international circus feast



联络方式
Contact Information

中国广东省珠海市横琴新区富祥湾  邮政编码 519031
Fuxiang Bay, Hengqin New District, Zhuhai City, GuangDong 519031, People’s Republic of China

电话 Tel +86 756 299 3399

传真 Fax +86 756 299 8188

网址 Website www.chimelong.com


